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PROJEKT PROTOKOŁU Nr 11/2019  

z posiedzenia XI sesji Rady Gminy Sośno z dnia 12 września 2019 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Badziński Ryszard obecny   

2 Dominiak Mirosław nieobecny do 4 pkt. 

porządku obrad sesji 

  

3 Dubieńska Anna obecna   

4 Gackowski Stanisław obecny   

5 Górska Marzena obecna   

6 Kuszewski Mariusz nieobecny   

7 Matuszak Marta obecna   

8 Opas Józef obecny   

9 Pacek Wioletta obecna   

10 Pieńkowska Maria obecna   

11 Steckiewicz Witold obecny   

12 Szwajca Dawid obecny   

13 Wardziński Henryk obecny   

14 Wąsik Krystyna obecna   

15 Żarczyński Jarosław obecny   

 

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad. 

 

Posiedzenie XI sesji odbyło się w Gminnym Domu Kultury w Sośnie. Obrady trwały 

w godzinach 10.00 – 13.30. Oprócz radnych w posiedzeniu sesji udział wzięli: Wójt Gminy 

Sośno – Leszek Stroiński; Sekretarz Gminy Sośno – Piotr Dobrzański oraz Skarbnik Gminy 

Sośno – Honorata Warmbier. Swoją obecnością zaszczycili także zaproszeni dyrektorzy 

gminnych jednostek organizacyjnych gminy Sośno, tj. Dyrektor Szkoły Podstawowej im. 

Janusza Korczaka w Sośnie – Michał Wojciechowski, Wicedyrektor Szkoły Podstawowej im. 

Mieczysława Droboszewskiego w Wąwelnie – Małgorzata Suchomska, Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Przepałkowie – Maria Gorzelańczyk oraz Dyrektor Samorządowego 

Przedszkola w Sośnie – Izabela Zdziarska. Nie zabrakło również licznie zebranych sołtysów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik otworzyła i przewodniczyła obradom 

sesji; powitała wójta, sekretarza, panią skarbnik, radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

 

Na podstawie listy obecności, Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik 

poinformowała, że na ustawowy stan rady tj. 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i tym 

samym stwierdziła prawomocność obrad. Nieobecni radni: Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji – radny Mariusz Kuszewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – 

Mirosław Dominiak. 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty pozytywnie jednogłośnie. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

  wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 września 2019 r.   

  typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 
 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

 

Wyniki imienne 
 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław BRAK GŁOSU 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

 

4. Informacja pracy komisji stałych w okresie między sesjami. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik, poprosiła przewodniczących 

o przedstawienie informacji z pracy komisji. Z uwagi na to, iż w dniu 5 września 2019 roku, 

odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu wraz z Komisją 

Rewizyjną informację z pracy komisji w okresie międzysesyjnym przedstawiła radna Maria 

Pieńkowska. 

Natomiast radna Marta Matuszak przedstawiła informację z pracy Komisji Finansów, 

Planowania, Budżetu i Spraw Socjalnych oraz Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej, gdyż w dniu 6 września 2019 roku odbyło się ich wspólne posiedzenie. 
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5. Informacja o działaniach Wójta Gminy Sośno oraz o realizacji zgłoszonych interpelacji 

i wniosków podczas posiedzenia poprzedniej sesji, jak również w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Sośno – Leszek Stroiński omówił zakres podejmowanych przez niego działań 

w okresie międzysesyjnym oraz o sposobie realizacji interpelacji i zapytań zgłaszanych 

w okresie międzysesyjnym, jak również realizacji wniosków formalnych złożonych podczas 

posiedzeń komisji Rady Gminy Sośno. 

Ponadto tradycyjnie pragnął wyrazić gorące podziękowania WSZYSTKIM, którzy wsparli 

finansowo i rzeczowo organizację Powiatowo – Gminnych Dożynek 2019 r. w Sośnie. 

Podziękował za bezinteresowną pomoc, życzliwość i ofiarność okazaną naszej gminie. 

W trakcie omawiania sposobu realizacji zgłoszonych wniosków radny Dawid Szwajca 

poinformował, iż wcześniej zgłaszany przez niego uszkodzony słup linii wysokiego napięcia 

sieci energetycznej w miejscowości Mierucin został już wymieniony przez Enea Operator Sp. 

z o.o. Rejon Dystrybucji Nakło nad Notecią.  

Natomiast radna Maria Pieńkowska, nawiązując do zgłoszonego w dniu 12 czerwca 2019 roku 

wniosku, odnośne wycięcia przydrożnych krzewów, rosnących na skrzyżowaniu przy pasie 

drogowym relacji Mrocza – Wąwelno – Bydgoszcz wyraziła opinię, że Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Bydgoszczy wykonał zadanie w sposób połowiczny i niestaranny. 

6. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Podczas realizacji kolejnego punktu porządku obrad tj., interpelacje i zapytania radnych" 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – radna Maria Pieńkowska 

złożyła na ręce przewodniczącej rady wniosek Rady Sołeckiej wsi Mierucin w sprawie 

wprowadzenia od przyszłego roku nowych zasad związanych z bieżącym utrzymaniem 

w ramach funduszu sołeckiego sali wiejskiej w miejscowości Mierucin oraz w sprawie 

przekształcenia jej na świetlicę, w której z budżetu gminy Sośno zatrudniona miałaby być 

osoba, prowadząca zajęcia dla dzieci ze wspomnianego sołectwa. 

Treść pisma jednoznacznie wskazuje, że nie jest ono interpelacją.  

7. Informacja, dotycząca wykonania budżetu szkół za okres sześciu miesięcy 2019 roku 

oraz przygotowania szkół do nowego roku szkolnego 2019/2020. 

 

W trakcie posiedzenia sesji Wójt Gminy Sośno – Leszek Stroiński przedstawił informację, 

dotyczącą wykonania planów finansowych szkół za I półrocze 2019 roku, wspominając 

o dochodach i wydatkach. Ponadto omówił sprawę przygotowań szkół i przedszkola do roku 

szkolnego 2019/2020. Przypomniał, iż na terenie naszej gminy funkcjonują trzy ośmioklasowe 

szkoły podstawowe tj. w Sośnie, Wąwelnie, Przepałkowie, dopowiadając kto danymi 

jednostkami oświatowymi kieruje. Oznajmił, iż szkoła w Przepałkowie organizuje naukę 

w oddziale przygotowania przedszkolnego, natomiast szkoła w Wąwelnie zawiera w swojej 

strukturze dwa oddziały przedszkolne – jeden w Wąwelnie drugi w Sitnie. Wychowanie 

i przygotowanie przedszkolne prowadzone są również w trzech oddziałach przedszkolnych 

w Samorządowym Przedszkolu w Sośnie. Dodatkowo wójt opowiedział o kadrze 

nauczycielskiej, między innymi o liczbie nauczycieli pełnozatrudnionych 

i niepełnozatrudnionych stopniami awansu zawodowego i jednostkami, etatach 

przeliczeniowych nauczycieli stopniami awansu i poziomem wykształcenia oraz etatach 

pracowników administracji i obsługi w podziale na stanowiska, nauczaniu indywidualnym 

i zajęciach rewalidacyjnych, liczbie uczniów dowożonych do szkół, jak również o liczbie 

wydawanych w szkołach posiłków.  
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Wójt Gminy Sośno kontynuując swoje wystąpienie oznajmił, iż dyrektorzy jednostek dołożyli 

wszelkich starań, aby szkoły mogły rozpocząć zajęcia w poniedziałek 2 września 2019 roku. 

Zapewnił także, iż dokonano wszystkich zaplanowanych i koniecznych przeglądów 

okresowych: kominiarski, hydrantów, gaśnic oraz obiektu budowlanego. Ponadto w okresie 

wakacyjnym zostały wykonane niezbędne naprawy i konserwacje.  

Co ważniejsze wójt odniósł się także do średniego wynagrodzenia nauczycieli, wyników 

egzaminów zewnętrznych oraz nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora 

oświaty.  

Korzystając z okazji wójt podczas posiedzenia sesji dyrektorom gminnych jednostek 

organizacyjnych gminy Sośno złożył podziękowania za trud i zaangażowanie w wykonywanie 

wyjątkowo trudnego zawodu. 

 

8. Informacja z realizacji programów inwestycyjnych, które zaplanowane były na 2019 

rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik poprosiła Wójta Gminy Sośno – Leszka 

Stroińskiego o omówienie realizacji programów inwestycyjnych zaplanowanych na 2019 rok. 

Wójt wspomniał o wyposażeniu Gminnego Domu Kultury w Sośnie, przebudowie 

i rozbudowie oczyszczalni ścieków w Wąwelnie, rozbudowie, przebudowie budynku świetlicy 

wiejskiej z garażem OSP wraz ze zmianą sposobu użytkowania na świetlicę wiejską, bibliotekę 

z czytelnią w Wielowiczu, opracowaniu dokumentacji na budowę kanalizacji sanitarnej wraz 

z przyłączami w miejscowości Wąwelno przy ulicy Sportowej oraz na budowę sieci 

wodociągowej w miejscowości Jaszkowo, przebudowie drogi gminnej we wsi Olszewka 

w ramach funduszu sołeckiego, budowie chodnika w sołectwie Roztoki, budowie garażu 

blaszanego dla jednostki OSP Sitno, dobudowie dwóch punktów świetlnych w miejscowości 

Sośno oraz jednego punktu w Wielowiczu, rekultywacji składowiska odpadów komunalnych, 

budowie wiaty rekreacyjnej na placu zabaw w Skoraczewie, jak również o budowie parkingu 

i utwardzeń przy zapleczu socjalno – gospodarczym przy kompleksie sportowo – rekreacyjnym 

w Dziednie.   

Radni nie podjęli dyskusji w powyższym temacie.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu. 

W trakcie podejmowania uchwał obecnych było 14 radnych, gdyż Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej – Mirosław Dominiak dołączył do ich grona podczas realizacji 5 punktu porządku 

obrad (nieobecny: Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Mariusz 

Kuszewski). 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Sępoleńskiemu. 

  wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 września 2019 r.   

  typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 
 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 
 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2019 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu 

na 2019 rok. 

  wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 września 2019 r.   

  typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 
 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 
 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 
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12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej budżetu gminy Sośno na lata 2019 – 2029. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej budżetu gminy Sośno na lata 

2019 - 2029. 

  wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 września 2019 r.   

  typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 
 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 
 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 
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6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy. 

 

 

data 12 września 2019 r.   

  typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 
 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy. 

  wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



10 
 

Wyniki imienne 
 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania 

i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego. 

 

 

data 12 września 2019 r.   

   typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego. 

  wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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Podsumowanie 
 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 
 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie 

i dzieci młodsze. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze. 

   wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 września 2019 r.   

  typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 
 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 
 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 
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10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji o kandydatach na ławników. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji o kandydatach na ławników. 

  wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 września 2019 r.   

  typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 
 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 
 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 
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5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

 

 

W trakcie posiedzenia sesji radny Dawid Szwajca w imieniu mieszkańców wsi Jaszkowo złożył 

wniosek w sprawie sal wiejskich, dopytując się wójta czy istnieją programy unijne 

z możliwością otrzymania dotacji na ich budowę, jak również zwrócił się z pytaniem czy 

w planach na przyszły rok ujęte zostanie postawienie punktu świetlnego w sołectwie Jaszkowo. 
 

Natomiast radny Witold Steckiewicz wnioskował o skierowanie do Zarządu Drogowego 

w Sępólnie Krajeńskim sprawy zarośniętej drogi powiatowej, prowadzącej z miejscowości 

Wielowicz do Sępólna Krajeńskiego przez wieś Szynwałd (las), tłumacząc, iż droga, która jest 

zarośnięta krzewami niesie za sobą realne zagrożenie wśród kierowców podczas prowadzenia 

przez nich różnego rodzaju pojazdów. 

Dodatkowo radny poruszył temat rowu, biegnącego wzdłuż wspomnianej drogi, zwracając 

uwagę, iż przyczółki betonowe (ścianki czołowe) przepustu drogowego są zapchane. 
 

Ponadto radna Maria Pieńkowska dopytywała się wójta o obsługę weterynaryjną na terenie 

naszej gminy oraz zwróciła się z pytaniem, w jakich godzinach w weekendy kursują linie 

autobusowe. 
 

Stanisław Gackowski dopytywał się jakie są plany z dalszym wykorzystaniem rozebranego 

chodnika wraz z krawężnikami, który zlokalizowany był przy ul. Leśnej w kierunku 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sośnie, jak również zabrał głos w sprawie 

podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalonych ich granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. 

Dodatkowo informował wójta, iż mieszkańcy Sośna zgłaszają problematykę terenu 

zabudowanego, prosząc jednocześnie o przesunięcie na ulicy Leśnej w stronę Wąwelna znaku, 

wyznaczającego obszar zabudowany.  

Co więcej zwrócił uwagę, że na boisku przy szkole, na którym ostatnio odbyły się dożynki 

Powiatowo – Gminne należałoby zamontować studzienkę deszczową.  
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Anna Godlewska członek Rady Sołeckiej wsi Mierucin zabrała głos w sprawie bieżącego 

utrzymywania sal wiejskich w ramach funduszu sołeckiego. 

17. Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas obrad. 

 

Wójt, nawiązując do zgłoszonych podczas sesji wniosków przez radnego Dawida Szwajca, 

poinformował, iż na dzień dzisiejszy nie ma programów unijnych odnośnie dofinansowywania 

budowy sal wiejskich. Natomiast jeżeli chodzi o punkty świetlne we wsi Jaszkowo, wójt 

wyjaśnił, iż wszystko zależy od decyzji radnych Rady Gminy Sośno, czy zgłoszone zadanie 

zostanie uwzględnione w projekcie budżetu gminy na następny rok. 

 

W nawiązaniu do zgłoszonego wniosku radnego Witolda Steckiewicza, wójt oznajmił, iż 

sprawa zostanie przekazana wg właściwości. 
 

Następnie, odpowiadając radnej Marii Pieńkowskiej wspomniał, iż usługi weterynaryjne nie 

należą do zadań własnych gminy. Na chwilę obecną nie ma podpisanej żadnej umowy 

z weterynarzem. Wójt zapewnił, że zostaną podjęte rozmowy z Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii w Sępólnie Krajeńskim, który ewentualnie mógłby mieszkańców naszej gminy 

wesprzeć, wskazując danego lekarza funkcjonującego na terenie powiatu sępoleńskiego. 

Wójt oznajmił, iż linie komunikacyjne o charakterze użyteczności publicznej, które ma nadzieję 

uda się utrzymać, kursują w następujących godzinach tj. wyjazd z Bydgoszczy w piątek 

godzina 16.00, natomiast wyjazd w niedzielę z Sośna w kierunku Bydgoszczy (przez 

Mąkowarsko) godzina 16.35. 
 

Odnosząc się do chodnika, prowadzącego w stronę Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Sośnie, który został rozebrany przy ulicy Leśnej wójt poinformował, iż pytanie należy 

skierować do zarządcy drogi. 

Wkrótce potem wyjaśnił radnemu, iż zgodnie z wcześniej podjętą stosowną uchwałą 

Nr XXXV/228/18 Rady Gminy Sośno z dnia 22 marca 2018 roku gmina Sośno podzielona jest 

na pięć obwodów wyborczych. 

Ponadto sprawa przestawienia znaku odnośnie zabudowanego terenu zostanie przekazana do 

Zarządu Drogowego w Sępólnie Krajeńskim. 

Dodatkowo wspomniał, iż w przyszłości trzeba będzie wykonać odwonienie w miejscu, 

wskazanym przez radnego Stanisława Gackowskiego. 
 

Wkrótce potem wójt wspólnie z sekretarzem wyjaśnili pani Annie Godlewskiej oraz wszystkim 

zebranym podczas posiedzenia sesji zasady tworzenia i realizacji funduszu sołeckiego, w tym 

bieżącego utrzymywania sal wiejskich. 

18. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna 

Wąsik zamknęła obrady sesji, informując, iż kolejna sesja odbędzie się zgodnie z Planem Pracy 

Rady Gminy Sośno w dniu 24 października 2019 roku i dotyczyć będzie między innymi stanu 

bezrobocia na terenie naszej gminy oraz możliwości przeciwdziałaniu bezrobociu, 

przygotowania gminy do sezonu zimowego, analizy zobowiązań podatkowych za III kwartały 

2019 roku oraz uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie obrazu wraz z dźwiękiem, które 

opublikowane jest na serwisie internetowym pod adresem: 

https://gmsosno.rbip.mojregion.info/archiwum-nagran-z-sesji/ oraz zabezpieczone zostało na 

zewnętrznym nośniku danych. 
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